
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 15/18 

  
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 12. 12. 2018, ob 15.00, v sejni sobi IJS 

  
Prisotni: B. Črnič, J. Jakofčič, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, A. 
Fekonja, M. Gams, M. Koželj, T. Martun, M. Grmovšek Levec. 
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 14/18, seje z dne 28. 11 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik št. 14/18. Ugotovili smo tudi, da je sklep zadnje seje 
realiziran. 

  
2.       Uveljavitev dvigov plač in ostalih dosežkov pogajanj 
  
J. Pungerčar nas je seznanil, da so bili 7. 12. 2018 v Uradnem listu objavljeni stavkovni sporazum 
med Vlado RS in SVIZ, dogovor o plačah in drugih stroških dela v javnem sektorju ter aneksi h 
kolektivni pogodbi za javni sektor, kolektivni pogodbi za negospodarske dejavnosti ter 
kolektivnim pogodbam dejavnosti in poklicev. Preko njih se uveljavljajo dogovorjeni plačni dvigi 
in dvigi dodatkov, ki jih je vladna pogajalska skupina uskladila v pogajanjih s sindikati javnega 
sektorja. 
  
Vsi podatki v zvezi z uveljavitvijo stavkovnega sporazuma so objavljeni v javno dostopnem 
Uradnem listu št 80/18 z dne 7. 12. 2018 in so tudi dostopni na SVIZ spletni strani: 
  
https://www.sviz.si/v-uradnem-listu-objavljeni-aneksi-h-kp-in-ostali-dokumenti/ 

  
3.       Ostale tekoče zadeve 

  
a)                 J. Pungerčar je poročal, da se je novi GO SVIZ Slovenije sestal v torek 11. 12. 2018 na svoji 
2. redni in hkrati zadnji seji letošnjega leta. Ponovno so na kratko pregledali dosežke preteklih 
štirih let in med drugim potrdili Jelko Velički za predsednico GO SVIZ Slovenije za obdobje 2018 
do 2022. Prav posebno so se zahvalili našemu kolegu I. Zajcu za iskreno in požrtvovalno delo v 
preteklih dveh mandatih GO SVIZ Slovenije. I. Zajc je s svojimi predlogi pomembno vplival in 
opozarjal na probleme, ki tarejo raziskovalno dejavnost, ter predlagal izboljšave, ki so jih 
upoštevali in tudi vključili v pogajanja z vlado. Večino predlogov so pogajalci SVIZ-a uspeli 
realizirati (najbolj pomembno je bilo uspešno pogajanje z vlado ob začetku krize, ko je inštitutu 



grozilo zmanjšanje sredstev ARRS za 10 mio eurov. SVIZ je uspel v pogajanjih o proračunu za 
znanost zmanjšati to znižanje sredstev na 5 mio eurov). 
  
b)                 Po redni seji GO SVIZ je bila izpeljana tudi izredna seja Glavnega stavkovnega odbora 
(GSO) SVIZ, na kateri so se članice in člani seznanili s podrobnostmi, povezanimi s sklenitvijo 
stavkovnega sporazuma z Vlado RS. Sprejeli sklep o dokončnem preklicu stavke in GSO razpustili. 

  
c)       J. Pungerčar in M. Štraus P. predlagata, da v mesecu januarju ponovno pregledamo 
»Ugodnosti«, ki jih SVIZ/IJS nudi svojim članom. Že zato, da bi morebitne spremembe lahko 
predlagali na redni letni skupščini SVIZ/IJS, ki jo imamo navadno konec mesec marca, v letu 2019. 
  
č)         Na povabilo SVIZ OO Ljubljane in okolice smo se dne 5. decembra 2018 ob 11.00 
solidarnostno udeležili stavke »Skupaj za višje plače« pred Gospodarsko zbornico na Dimičevi ulici 
v Ljubljani, in sicer v podporo delavcem zasebnega sektorja. Kot veste, je bila stavka bila 
organizirana s strani Zveze svobodnih sindikatov Slovenije in Konfederacije sindikatov Slovenije 
Pergam v podporo premalo plačnim zaposlenim in višje minimalne plače. Tudi z naše ustanove 
se je stavke udeležilo nekaj zaposlenih, ki se jim za podporo zahvaljujemo. 
  
d)        G. Kramberger je zastavil vprašanje v zvezi z lastniškim deležem SVIZ Slovenije v Delavski 
hranilnici. Zanima ga, kako je s strani SVIZ Slovenije kot največjega lastnika vodeno upravljanje 
banke. 
  
4.       Razno 
  

a)                  Božično-novoletno obdarovanje otrok je bilo uspešno izpeljano v soboto, 8. 12. 2018. 
Starši, ki se z otroki niso mogli ali uspeli udeležiti prireditve, so darila prejeli naknadno ali pa jih 
še čakajo v sobi C46. 
  
Zahvaljujemo se vsem, ki so pri prireditvi pomagali, predvsem pa D. Nikovski in R. Bevcu. 

  
b)                 V soboto, 15. 12. 2018, bo organiziran izlet v Graz v Avstrijo, saj se je prijavilo zadostno 
število oseb. To je naš letošnji zadnji izlet. 

  
c)         Do 15. 12. 2018 zbiramo ponudbe za nakup seta 300 kart za Atlantis, Savna in bazeni, saj 
je pri skupnem naročilu 300 kart popust na karto 50-odstoten. Naj ponovimo: 
  
Polna cena      4-urne karte je           31,00 EUR,      s popustom     15,50 EUR, 
Polna cena      celodnevne karte je   34,00 EUR,      s popustom     17,00 EUR. 
  
Veljavnost vstopnice je 1 leto od datuma nakupa, v Atlantis pa se vstopa v katerem koli času 
dneva. 
  



Vstopnice lahko kupijo tudi drugi zaposleni, vsak član sindikata pa lahko kupi 1-krat letno 
10 kart z dodatnim popustom sindikata, kar znese –2,25 EUR, tako da je cena 4-urne karte 
13,25 EUR, celodnevne karte pa 14,75 EUR. 
  
č)         Kot vsakokrat doslej naprošamo člane, da se dosledno držijo urnika vstopna in izstopa v 
Atlantis »Termalni tempelj in svet doživetij«, da ne bi prihajalo do neželenih težav. Naj osvežimo 
spomin, da sta »Termalni tempelj in svet doživetij« brezplačna. 
  
  
d)        J. Pungerčar se je prisotnim članom IO SVIZ/IJS zahvalil za delo v preteklem letu, ki je kljub 
velikim naporom pri pogajanjih obrodilo sadove. Žal nikoli niso vsi z vsem zadovoljni, vsekakor pa 
bodo po letih varčevanja prvi rezultati finančnih izboljšav za skoraj vse zaposlene v javnem 
sektorju. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.10.                                              Zapisnik pripravila:    M. Štraus P. 
Sejo je vodil:   J. Pungerčar 

  
Ljubljana, 13. 12. 2018 

  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


